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 ONDERWERP 

1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur. Hij meldt dhr. Broere afwezig is en geeft aan 
dat commissielid Lozekoot (PvdA) ter vervanging aanwezig is. 
 

2. Vaststelling agenda 
Conform. 
 

3. RKC-onderzoek armoedebeleid 
Voorstel: 
1. Kennis te nemen van het onderzoeksrapport “Rekenkameronderzoek Armoedebeleid” 
inclusief de bestuurlijke reactie van het college.  
2. In te stemmen met de conclusies en de aanbevelingen over te nemen.  
3. Het college te verzoeken uitvoering te geven aan de aanbevelingen en hierover aan de 
raad te rapporteren. 



 
3. RKC-onderzoek armoedebeleid  

(vervolg) 
 
Advies van de commissie: 
De PvdA bedankt de onderzoekers voor het duidelijke rapport. Kijkend naar de conclusies 
gaat het om kaderstellen en goed meten en dat begint bij de raad. De raad is aan zet om iets 
meer verantwoordelijkheid te nemen. Dat is wat de raad moet meenemen. De raad heeft er 
destijds niet voor gekozen om heel veel te gaan meten. Wat er volgens de fractie op 
armoedebeleid moet gebeuren, komt in het voorjaar aan de orde. De fractie vindt het van 
belang om dan echt goede input te leveren en dat mee te laten wegen in het proces. 
Duidelijke doelen stellen en die meetbaar laten zijn is essentieel om het armoedebeleid goed 
te laten uitvoeren.  
 
De ChristenUnie bedankt ook voor het heldere onderzoeksrapport. Voor de fractie is een 
ruimte ruimhartig en effectief armoedebeleid van groot belang.  
Er is veel gedaan, maar er is nog veel te doen. Er gebeurt veel in Dalfsen op het gebied van 
armoedebestrijding. We zijn een sociale gemeente en het armoedebeleid lijkt ruimhartig 
genoeg. Tegelijk kan het beter en daar geeft het rapport goede aanbevelingen voor. Beter 
meten en weten, zodat de missende doelgroepen ook zijn te vinden. De fractie gaat daarover 
graag volgend voorjaar in gesprek. De fractie stemt in met alle delen van dit voorstel.  
 
De fractie van de VVD sluit zich aan bij de voorgaande sprekers. Het rapport geeft goede 
handvaten om het nieuwe handhavingsbeleid te voorzien van goede kaders. Het is van belang 
om te meten en te sturen om straks goed te kunnen controleren. De fractie stemt in met 
onderliggend onderzoeksrapport. 
 
D66 is blij met het onderzoek. Het geeft scherp aan dat er nog wat te verbeteren valt, omdat 
nu de doeltreffendheid nog niet goed in beeld is. Het stemt de fractie positief dat het college 
de aanbevelingen wil overnemen en het lijkt erop dat de raad dat ook wil. De fractie steunt het 
onderzoek en de aanbevelingen.  
 
Gemeentebelangen bedankt voor het goed leesbare onderzoek. Naar schatting heeft 20% van 
de inwoners problemen om de energierekening te betalen en een 1 op de 5 risico op 
schulden. Dalfsen zit nog aan de goede kant in vergelijking met de rest van Nederland, maar 
de stijgende lasten baart de fractie zorgen. De fractie kan zich vinden in de aanbevelingen van 
de commissie en geeft het college opdracht deze uit te voeren. De fractie vraagt zich wel af of 
het college kans ziet om hieraan te voldoen en ook of daar voldoende capaciteit voor is. 
Dalfsen kenmerkt zich als sociale gemeente. Maar de doelgroep die rond de armoedegrens zit 
stijgt. De vraag is of deze doelgroep goed in beeld is. Ook maakt de factie zich sterk voor 
meedenken over het Informatiesysteem Voorziening voor de toekomst. Er is behoefte aan 
toezicht, maar ook meer gevoel bij de uitvoering in de behoefte van de inwoners. 
De fractie hoopt de armoede snel te kunnen verminderen. De fractie verwijst nog naar een 
initiatief in de gemeente Den Helder: financieel fit. Hier zijn heel mooie resultaten mee 
behaald. De fractie kan zich vinden in de conclusies en aanbevelingen en zien uit naar de 
verdere uitwerking en uitvoering.  
 
De fractie van het CDA bedankt voor het rapport. Dit rapport komt op het juiste moment. Het 
blikt terug, maar kijkt ook vooruit. Aanbevelingen die een goede basis vormen voor de 
discussie die de raad nog gaat voeren en die de raad ook graag in een nieuw beleidsplan 
terug wil zien. Bestaanszekerheid en een integrale blik daarop. Wat goed is moet vooral 
behouden blijven. Dat is de uitvoering in samenwerking met de ketenpartners. Het CDA kan 
zich ook in de aanbevelingen van de commissie vinden. Voor armoedebeleid vindt de fractie 
het wel belangrijk dat indicatoren worden vastgesteld, om de doeltreffendheid te kunnen 
meten. Tevens biedt dat de mogelijkheid om Dalfsen te vergelijken met andere, vergelijkbare 
gemeenten. De informatievoorziening van de gemeente is goed, maar kan beter. Nog niet alle 
doelgroepen worden bereikt. Het CDA vindt het belangrijk hier extra aandacht aan te besteden 
bij het schrijven van nieuw beleid. De fractie ziet ook graag dat inwoners die hiermee te 
maken hebben, daarbij worden betrokken. De fractie ziet uit naar de vervolggesprekken rond 
het thema armoede en schulden. 
 
Mevrouw Van der Torre, de voorzitter van de commissie, is blij met de reactie van de raad. Ze 
hoopt een goede verbinding te houden met de raad bij verdere onderzoeken in de toekomst.  



 
 
Wethouder Uitslag heeft veel waardering gehoord voor het onderzoek en het huidige beleid. 
Hij heeft ook geconstateerd dat wordt uitgekeken naar een inhoudelijke bespreking van dit 
onderwerp in het voorjaar van 2024.  
 
De voorzitter concludeert dat het voorstel als akkoordstuk op de agenda van de raad van 27 
november 2023 wordt geplaatst. 
 
 

4. Verordening Participatiewet, IOAW en IOAZ 
Voorstel: 
1. De verordening re-integratie Participatiewet, Wet inkomensvoorziening oudere en 
gedeeltelijk arbeidsongeschikte werknemers (IOAW) en Wet inkomensvoorziening oudere en 
gedeeltelijk arbeidsongeschikte gewezen zelfstandigen (IOAZ) gemeente Dalfsen 2017 in te 
trekken vanaf 1 juli 2023.  
2. De verordening Loonkostensubsidie Participatiewet, IOAW en IOAZ gemeente Dalfsen 
2017 in te trekken vanaf 1 juli 2023.  
3. De gewijzigde verordening re-integratie Participatiewet, IOAW en IOAZ gemeente Dalfsen 
2023 met terugwerkende kracht vast te stellen vanaf 1 juli 2023. 
 
Advies van de commissie: 
De fractie van Gemeentebelangen denkt dat vraag en aanbod beter bij elkaar komen en stemt 
in met het voorstel. 
 
Ook de VVD is akkoord. De fracties van de PvdA en D66 sluiten zich hierbij aan. 
Ook de fractie van de ChristenUnie is akkoord. Ze merken nog op dat betaald werk bijdraagt 
aan het gevoel van betekenis te zijn. Daarom zijn ze blij dat de regelingen worden 
samengevoegd. 
 
Het CDA merkt op dat het Breed Offensief bedoeld is om zoveel mogelijk mensen aan het 
werk te helpen. Het coalitiedocument sluit hierbij aan. Doel moet zijn dat de gemeente vol 
inzet op het betrekken van inwoners bij werk en mensen met een beperking zien als mensen 
met mogelijkheden. De fractie van het CDA gaat akkoord met het voorstel.  
 
De voorzitter concludeert dat het voorstel als akkoordstuk op de agenda van de raad van 27 
november 2023 wordt geplaatst. 
 
 



 
5. Nota Economisch Beleid 

Voorstel: 
1. De nota economisch beleid vast te stellen.  
2. Structureel € 50.000 per jaar beschikbaar te stellen voor het uitvoeringsbudget en dit ten 
laste te brengen van het begrotingssaldo.  
3. Structureel € 80.000 per jaar beschikbaar te stellen voor aanstelling van een extra FTE ter 
uitvoering van het beleid en dit te dekken uit het begrotingssaldo. 
 
Advies van de commissie 
Fractie van D66 vindt dit een belangrijk onderwerp, want economisch beleid raakt veel van de 
portefeuilles in het gemeentehuis. Er gaat een hoop op ons afkomen komende jaren. AI wordt 
bijvoorbeeld in dit plan niet genoemd, terwijl energietransitie en klimaatbeleid onderbelicht 
worden, terwijl de impact daarvan gigantisch is. En dan nog de werkgelegenheid. 
ChatGPT geeft aan dat qua banen en sectoren, de snelst groeiende functies zich op het 
gebied van technologie, digitalisering en duurzaamheid bevinden. Hiervoor worden veel 
specialisten gevraagd. Ook wordt een grootschalige groei verwacht van banen in onderwijs, 
handel en zorg. In de banen die we nu hebben gaat wat veranderen. De banen die genoemd 
worden in dit rapport zullen niet behouden blijven. Daar moet je wat mee gaan doen. Terwijl 
voor onderwijs geen geld wordt uitgetrokken.  
Dit plan krijgt geen voldoende en gaat mee terug naar de fractie.  
 
De fractie van het CDA is blij met de nota. Een goed draaiende economie is van wezenlijk 
belang voor de inwoners. Het opstellen van de nota is zorgvuldig gebeurd.  
Een paar zaken wil de fractie nog benadrukken.  
De fractie is content met de voorgestelde revitalisering van de bedrijventerreinen. Dit graag 
snel oppakken. Ze zien de technische sessie hierover met belangstelling tegemoet. De fractie 
is positief over de ruim 30.000 beschikbare arbeidskrachten in Dalfsen en de regio Zwolle. En 
ook positief over de lokale werkgelegenheid.  
Voor de relatief korte termijn moeten banen, met name plaatselijk in stand worden gehouden. 
Ook Dalfsen moet inspelen op nieuwe ontwikkelingen. Over 2 jaar wordt het plan weer actueel 
gemaakt en dan kan daar ook naar gekeken worden.  
De landbouwsector is een grote sector in omvang. De boer is een onmisbare schakel in de 
maatschappelijke uitdagingen. De fractie is blij met deze actualisatie van het economische 
beleid. De fractie gaat akkoord met de drie onderdelen in het raadsvoorstel. 
 
Gemeentebelangen vindt het belangrijk dat deze nieuwe nota gereed is. Het geeft een goede 
richting voor de komende vier jaar. De fractie begrijpt dat de gevraagde financiële middelen 
meer armslag geven en verwacht wordt dat daardoor meer aandacht naar de ondernemers 
gaat en dat de actiepunten goed uitgevoerd worden. De fractie ziet graag een tussentijdse 
evaluatie van de actiepunten, graag met resultaten. 
Ondernemers zijn positief, maar hebben ook kritiek op overregulering. De fractie hoopt dat de 
gemeente met uitbreiding in staat is om sneller op de behoefte van de ondernemers in te 
gaan. De fractie vindt de aantrekkelijkheid van de winkelcentra van groot belang, maar missen 
hier de branche horeca en vraagt daar aandacht voor. Een gezonde detailhandel en horeca 
maken een aantrekkelijk winkelgebied.  
Gemeentebelangen kan instemmen met de nota. 
 
ChristenUnie geeft aan dat economisch beleid niet los is te zien van de manier waarop de 
fractie naar de toekomst kijkt. Werkgelegenheid en inkomen blijven een belangrijke sleutel 
voor brede welvaart.  
Economisch beleid kan niet los worden gezien van andere ontwikkelingen, bijvoorbeeld 
demografische ontwikkelingen. We moeten productiever worden. Slim moet slimmer, 
innovatief moet innovatiever. 
Dat vraagt wat van de rol van de gemeente. Die moet per onderwerp goed worden afgewogen 
en een blijvend onderwerp van gesprek zijn. De gemeente moet wel klantvriendelijk zijn. Wat 
betreft dit beleid is afstemming met stakeholders belangrijk. Andere vormen van werken en 
samenwerking horen ook bij economisch beleid. Behoud van de lokale werkgelegenheid staat 
in de nota centraal en dat is een aandachtspunt wat de fractie betreft. Economisch beleid is 
breder en inclusiever dan het sectorbeleid en behoud van lokale werkgelegenheid. Er moet 
ook aandacht zijn voor innovatie en toekomstperspectief. Vanuit de beantwoording van de 
vragen blijkt wel dat de inzet van de nota breder is. Voor de effecten en resultaten ziet de 
fractie nog wel wat verbeterpunten, zoals het meten van de effecten.  



 
Alles overziend stemt de fractie in met de nota.  
 
Voor de VVD staat wat we willen bereiken centraal. De fractie mist het resultaat van wat de 
gemeente wil bereiken. Beter gezegd, het zou ook een plan moeten bevatten van monitoring, 
evaluatie en aanpassing van het beleid en vraagt het college nog eens te kijken naar de acties 
die zijn opgenomen. Bijvoorbeeld actiepunt 2. Mist hierin het stimuleren van het 
ondernemerschap. 
Over twee jaar is een tussenstand en in 2027 een evaluatie. Er zijn nog een paar dingen 
onduidelijk. Allerlei ontwikkelingen zijn van invloed op de impact van deze nota. De fractie ziet 
graag volgend jaar een tussenstand. 
Samenvattend: nog wat puntjes op de i, maar dat is voor de fractie geen reden om tegen de 
nota te stemmen. 
 
De Partij van de Arbeid heeft met smart gewacht op deze nota. Deze valt wat tegen. De 
resultaten worden gemist. Ook het ondersteunen van ondernemers die verdwalen in de 
regelgeving, wordt gemist in het stuk. Er zijn legio uitdagingen op economisch gebied: 
vergrijzing, duurzaamheid of mensen die aan de kant staan. Er was meer mogelijk geweest. 
De vraag is wanneer een mooi resultaat is bereikt met elkaar. Dat vindt de fractie heel 
jammer.  
Economisch beleid kijkt waar je iets kunt toevoegen, bovenop wat de bedrijven zelf al doen. 
Bijvoorbeeld met het oog op de toename van de vergrijzing, door het gemis aan betaalbare 
woningen. Hoe zorgt de gemeente dat bedrijven mee kunnen in de slag om te komen tot 
duurzaamheid. 
Het voorstel wordt mee teruggenomen naar de fractie. 
 
Wethouder Ramerman hoort verschillende opinies. Het beleid geeft ruimte om met de 
ondernemers in gesprek te gaan. Daar is de extra ruimte voor nodig. Daar gaat het college 
mee aan de slag. Het college gaat binnenkort ook in gesprek over het uitbreiden van 
bedrijventerreinen.  
 
De voorzitter concludeert dat er verschillende opinies zijn. Hij vraagt aan de fracties van D66 
en de PvdA of ze hun standpunt met een stemverklaring bij de raadsbehandeling willen 
meenemen. D66 wil het niet, maar de fractie van PvdA wel. Omdat het overgrote deel van de 
raad positief over het voorstel is, concludeert de voorzitter dat het voorstel toch als 
akkoordstuk op de agenda van de raad van 27 november 2023 wordt geplaatst. 
 



 
6. Uitvoering motie woningtypen Oosterdalfsen Noord 

Voorstel: 
Kennis te nemen van de uitvoering van de motie “Onderzoek woningverdeling Oosterdalfsen 
Noord” waardoor het oorspronkelijke stedenbouwkundig plan gehandhaafd blijft. 
 
Advies van de commissie 
De fractie van het CDA vindt de oproep in de motie van september 2022 klip en klaar. Juist de 
betaalbaarheid van woningen en de doorstroming staat volgens de fractie onder druk, vooral 
in de kern Dalfsen. Het is moeilijk voor jong en oud om een geschikte woning te vinden in 
Dalfsen. Bouwen waar behoefte aan is, daar moet de gemeente het verschil maken volgens 
de fractie. De verkenning van het college voelt ontwijkend. Toon meer lef en creativiteit. Denk 
out of the box. Daar hoort ook de optie van een verliesgevende grondexploitatie gewoon bij. 
De oproep aan het college was om de mogelijkheden nu concreet en inzichtelijk te maken. Dat 
komt onvoldoende terug in dit voorstel. De fractie had meer willen zien. Daarom wordt het 
voorstel mee teruggenomen naar de fractie.  
 
De factie van de ChristenUnie merkt op dat het niet aanpassen van het plan betekent dat de 
komende jaren geen kleine en betaalbare woningen beschikbaar komen, terwijl hier steeds 
meer vraag naar is. 50% vrije sector vindt de fractie jammer en onbegrijpelijk. Nu en de 
komende jaren zijn extra woningen nodig en daar moet nu op geïnvesteerd worden. Waarom 
een andere verkaveling is afgevallen is niet duidelijk geworden. Mogelijkheden als centraal of 
ondergronds parkeren is niet bekeken. Dat is wellicht moeilijk in te passen, maar het is niet 
zichtbaar hoe dit is afgewogen. De vraag is nog steeds waarom ondergronds parkeren zo 
duur is. De toegezegde memo hierover ziet de fractie op korte termijn tegemoet. De fractie ziet 
ook mogelijkheden in meer bouwlagen. Er moeten stappen worden gezet, wat kan in 2024 wel 
binnen de woondeal, dat nu niet kan worden gerealiseerd. Alles overziend gaat het voorstel 
terug naar de fractie. 
 
De PvdA is ook teleurgesteld. De fractie vindt dat het college onvoldoende zaken heeft belicht 
om de 10% aan betaalbare woningen die wordt gemist, vrij te houden. Het gaat om bijna 34 
woningen, starters moeten nu lang wachten voordat die weer beschikbaar komen. Terwijl 
ruimte kan worden gemaakt door herverkaveling of minder wadi's. De gemeente laat starters 
in de kou staan. Het voorstel gaat mee terug naar de fractie, die overweegt om samen met 
andere partijen met een amendement te komen.  
 
D66 leest dat het door de raad gewenste beeld geld kost. Dat was verwacht en wat dat betreft 
is het jammer dat er maar een aantal partijen waren die in het verleden voorstander waren van 
een minder beperkte hoogbouw.   
De fractie sluit zich aan bij de rest van de raad en niet bij het voorstel. Het voorstel gaat terug 
naar de fractie.  
 
Gemeentebelangen heeft ook de twijfel bij het voorstel. De fractie wil toch meer betaalbare 
woningen in dit plan en dat mag best wel geld kosten. De fractie ziet wat in een andere 
verdeling van de woningen en vindt niet dat alle kernen gelijk behandeld moeten worden. De 
fractie is voor 4 bouwlagen, niet voor 5. Het voorstel wordt opnieuw besproken in de fractie.  
 
De VVD tenslotte onderschrijft dat de raad al lang roept om betaalbare woningen. Dus dat 
mag ook wat kosten. Volgens de fractie zijn er mogelijkheden. Hoe doen andere gemeenten 
dat? Er liggen vast mogelijkheden en ideeën om dit op een slimme manier te doen. De fractie 
roept het college op om hiernaar te kijken. Het college mag wel lef tonen. 
Denk bijvoorbeeld aan tiny houses die ook in lagen gerealiseerd kunnen worden. De 
gesprekken met hofjeswoningen zijn in volle gang. De fractie hoort graag wanneer ze hierover 
meer informatie kan krijgen. Het voorstel gaat mee terug naar de fractie.  
 
Wethouder Schuurman onderschrijft de wens om meer betaalbare woningen te realiseren. Het 
college gaat hier niet lichtzinnig mee om, maar een verlies van 1 miljoen is wel een hoop geld. 
Per saldo voldoet Dalfsen aan de grens wat betreft de landelijke norm voor betaalbare 
woningen.  
Het college zegt toe om nog eens te kijken naar fasering en programmering. Om te kijken of 
betaalbare woningen versneld kunnen worden gerealiseerd.  
Er zijn veel gemeenten die hun plannen niet meer rond kunnen krijgen. Het is voor Dalfsen 
niet mogelijk om subsidie te krijgen. Met kleinere woningen heb je te maken met parkeerbeleid 



 
en waterberging. Dat vraagt ruimte. Het college kijkt nog naar het verschil tussen dynamische 
en statische waterberging en zo de betaalbaarheid mee te maken. 
In het huidige bestemmingsplan zit ruimte voor hofjeswoningen. Wel moet rekening worden 
gehouden met het zgn. Didam-arrest. Bij de uitgifte van grond met de gemeente die aan 
iedereen aanbieden, niet aan een bepaalde doelgroep. Bij woningen in een CPO-project moet 
men zich inschrijven en wordt er geloot.  
 
De voorzitter concludeert dat het voorstel als bespreekstuk op de agenda van de raad van 27 
november 2023 wordt geplaatst. 
 



 
7. Uitvoering motie Verkeersafwikkeling Oosterdalfsen Noord  

Doel: 
De gemeenteraad te informeren over de uitvoering van de motie onderzoek verkeerssituatie 
Oosterdalfsen Noord en het verkeersplan Oosterdalfsen Noord. 
 
Advies van de commissie 
De ChristenUnie is voor veiligheid en kijkt altijd naar het STOMP-principe en is blij met het 
voorstel om van de ontsluiting een 30 km weg te maken. De fractie adviseert dat de snelheid 
ook echt omlaag moet. De fietsstrook achter de bomen aan de Haersolteweg, vindt de fractie 
een goede oplossing en ziet ook graag dat dit al snel wordt gerealiseerd. Samen met rechts 
in, rechts uit. Met de huidige verkeersdrukte geeft dat een verbetering. De fractie maakt zich 
wel zorgen over de verkeersdrukte in de toekomst, met name op de Koesteeg naar de N340. 
De fractie had graag gezien dat de ontsluitingen op de paralelweg beter waren bekeken, maar 
snapt dat de provincie dat niet wil. De fractie dringt aan op monitoring op alle wegen die er nu 
zijn en niet te wachten tot de wijk is opgeleverd.  
Met deze aanbevelingen, kan de fractie leven met de uitvoering van de motie.  
 
Het CDA vindt verkeersveiligheid erg belangrijk en is tevreden met de uitvoering van de motie. 
De fractie vindt het fijn dat er aandacht is voor de lange termijn, het bomenbesparend 
ontwerpen en de aandacht voor fietsers en voetgangers. Ook goed dat het landbouwverkeer 
er gebruik van kan maken. Aandacht wordt gevraagd voor hard rijden. De fractie vraagt 
aandacht voor de omliggende ontsluitingswegen en vraagt het college om de 
verkeersveiligheid op deze wegen kritisch te blijven volgen. Daarin wordt het verhaal van de 
ChristenUnie onderschreven. De uitgaven zijn te verantwoorden op grond van de toekomstige 
ontwikkelingen.  
 
Gemeentebelangen is het eens met de voorgaande sprekers. Fijn dat er gehoor is gegeven 
aan de motie. Opmerkingen: de Welsummerweg verdient meer aandacht. Het is niet duidelijk 
wat er gedaan is met de ontvangen input. Het is nuttig om na te denken over monitoring van 
de gemaakte keuzes, zodat bijsturing gemakkelijker is.  
De fractie ziet de uitwerking met belangstelling tegemoet.  
 
De fractie van de VVD vindt verkeer een lastig gegeven en waarschuwt voor verkeer over de 
Welsummerweg richting de rondweg. De fractie hoopt dat de overlast mee gaat vallen. De 
Haersolterweg als ontsluitingsweg is goed, maar de fractie ziet potentieel gevaar voor de 
fietser die van het fietspad op de weg komt. Het ontbreken van een voetpad is een minpuntje. 
Gelukkig komt er een voetpad aan de Gerner Es. Voor de rest kan de fractie instemmen met 
het voorgestelde. 
 
D66 heeft gezien dat veel mensen hun mening hebben gegeven en vraagt zich af of Veilig 
Verkeer Dalfsen ook betrokken is geweest. Verder ziet de fractie dat de motie op een mooie 
manier is uitgevoerd. 
 
De VVD is blij met de duidelijk analyse. De verkeersafhandeling moet veilig zijn voor 
voetgangers en fietsers. De fractie vraagt zich bij het rechtsaf principe bij de Gerner Es naar 
de Koesteeg af, of dit werkt als de weg niet wordt aangepast. Een ander punt is dat veel 
verkeer uit de Koekoeksteeg komt, of die bij dit rechtsaf principe richting het dorp niet via het 
Slingerlaantje zullen gaan. Dat is niet gewenst. De fractie vraagt zich ook nog af of het 
mogelijk is om net als in de Gerner Marke, de wijk in vieren te delen. Of is het mogelijk een 
blok beton op de Gerner Es te zetten ter hoogte van de Koekoeksteeg om het verkeer te 
begeleiden.  
Dit zijn wat suggesties om het verkeer meer te reguleren en te splitsen. Voor de rest is de 
fractie gelukkig en blij.  
 
Wethouder Ramerman is blij hoe de uitwerking van de motie ontvangen is. De insteek van het 
college is om het verkeer zo langzaam mogelijk te laten rijden. De suggesties en 
aanbevelingen worden meegenomen. Het rechtsaf principe bij de Gerner Es wordt niet 
meteen doorgevoerd, eerst wordt aangekeken hoe het gaat. Monitoring neemt het college 
mee. Veilig Verkeer Dalfsen is betrokken in een informeel overleg.  
 
De voorzitter concludeert dat het college de aanbevelingen meeneemt in de verdere uitvoering 
en sluit dit agendapunt.  



 
 

8. Besloten gedeelte 
 
De raadscommissie besluit verder te vergaderen in beslotenheid. De voorzitter schorst en 
heropent de vergadering.  
 

9. Sluiting 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.47 uur. 
 

 
 
Aldus vastgesteld door de raadscommissie van de gemeente Dalfsen in zijn openbare vergadering 

van 11 december 2023. 

 
De raadscommissie voornoemd, 
 
 
 
de voorzitter,  de griffier, 
H.A.J. Kleine Koerkamp  S. Kiewiet 


